

Date: / 7 March 2026

التاريخ: 17 مارس 2026

Subject: Redemption of U.S.\$300,000,000 Perpetual Tier 1 Capital Securities (the "Capital Securities") listed on the Irish Stock Exchange plc ("Euronext Dublin") (ISIN: XS2320458172)

الموضوع: استرداد سندات رأس المال الدائمة من الفئة الأولى بقيمة 300,000,000 دولار أمريكي ("سندات رأس المال") المدرجة في البورصة الإيرلندية ("يورونكست دبلن")
(الرقم التعريفي الدولي للأوراق المالية: XS2320458172)

In reference to the National Bank of Oman SAOG (the "Bank") Capital Securities issued in April 2021, the Bank is pleased to inform the market that it has issued an irrevocable notice to the holders of the Capital Securities that it will redeem the Capital Securities (in whole but not in part) on 1 April 2026 (the "First Call Date") at the Early Redemption Amount in accordance with the Conditions.

بالإشارة إلى سندات رأس المال المصدرة من قبل البنك الوطني العماني ش.م.ع. ("البنك") في أبريل 2021، نود إفادة السوق بأن البنك أصدر إشعارًا غير قابل للإلغاء لحاملي سندات رأس المال يفيد بأنه سيسترد سندات رأس المال (كليًا وليس جزئيًا) بتاريخ 1 أبريل 2026 ("تاريخ الاستدعاء الأول")، وذلك بقيمة الاسترداد المبكر وفقًا للشروط.

Following the First Call Date, the Bank shall request Euronext Dublin to delist the Capital Securities from the regulated market of Euronext Dublin.

وبعد تاريخ الاستدعاء الأول، سيطلب البنك من بورصة يورونكست دبلن شطب سندات رأس المال من السوق النظامي التابع ليورونكست دبلن.

Following such redemption, no Capital Securities shall remain outstanding.

وبعد تنفيذ هذا الاسترداد، لن تبقى أي سندات رأس مال قائمة.

For more information, please contact the Investor Relations Officer:

لمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

Ms. Aisha Moosa Al Moosa

E-mail: Aisha.AlMoosa@nbo.om

Phone: +968 24778310

الفاضلة/ عائشة موسى آل موسى

البريد الإلكتروني: Aisha.AlMoosa@nbo.om

الهاتف: +968 24778310

Abdullah Zahran Al Hinai
Chief Executive Officer

عبدالله زهران الهنائي
الرئيس التنفيذي

